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Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan, mellan kl 

15.00-16.15 

 

§1.  Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och en 

presentationsrunda gjordes. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes  

 

§3.  Val av protokolljusterare 

Agnetha Mbuyamba, utsågs tillsammans med Margareta Lilliestråle att justera 

dagens protokoll.   

 

§4. Tid för protokolljustering 

Protokollet skickas via mail för justering senast den 8 december och undertecknas 

på förvaltningen senast den 13 december. 
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§5. Föregående protokoll 

Protokoll 10-11-04 gicks igenom och lades till handlingarna efter förtydligande 

under § 10. Funktionsnedsättning måste fastslås för att kunna erhålla bistånd via 

Stöd och serviceenheten och diagnos för barn måste fastsällas för att kunna 

erhålla LSS-insats. 

 

§6. Information om heminstruktörernas verksamhet 

Marianne Snell och Ann Bergström, informerade om heminstruktörernas arbete 

som innehas av tre personer på en heltidstjänst. De arbetar både med frågor som 

rör och hörsel och syn. De har förbättrat sin verksamhet genom att även erbjuda 

sina tjänster till personer under 65 år. Tjänsterna ges i första hand till personer som 

har ordinärt boende men kan även innefatta personer i särkilt boende. Ann arbetar 

i huvudsak med personer med synskador. 

Rådet framförde att det var nöjda med att deras önskemål nu tillgodosetts i och 

med denne förbättring. De tillade att i och med att det denna insats från 

heminstruktörerna tillkommit så kommer säkert färre olyckor att inträffa i 

hemmen. Påminde också att detta bör anslås på olika platser och inte glömma 

taltidningen ”på tal om Stockholm”. 

 

§7. Anhörigstöd 

Kristina Sturmhöwel, informerade om anhörigstöd, som inte ska förväxlas med 

biståndsbedömda insatser. Att få ta del av anhörigstöd erbjuds till personer som 

vårdar eller stödjer en närstående under 65 år med funktionsnedsättning.  

Rådet informerade bland annat om att RBU-föreningen och de andra 

handikappföreningarna också erbjuder anhöriga detta.   

 

§8 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Anna-Lena informerade om VP2011 där förvaltningen föreslår nämnden att 

omfördela budgeten och tillföra socialtjänsten ytterligare 8,5 miljoner kronor. Hela 

ärendet kommer att redovisas för råden i januari. För övrigt är prioriteringarna 

inför nästa år i stort sett samma som för 2010. 

Stor skuggans 4H-gård, har lämnat in en ansökan om verksamhetsbidrag för år 

2010-2011 på 500 tkr, för att kunna fortsätta handikappanpassning på 4H-gården 

samt att en del av bidraget, om det beviljas ska gå in i den ordinarie verksamheten. 

Förvaltningen kommer att föreslå att nämnden beviljar detta. 

Förslag på tider för rådets sammanträden under kommande år får diskuteras med 

det nya rådet.  

 

§9 Information från familjeenhetens, barn 

 Leif informerade om att budgetarbete pågår och försäkringskassan har blivit 

striktare med Lass-ersättning. Det är svårt att få korttidstillsyn(förlängd 

fritidsverksamhet) inom ramen för LOVEN (lagen om valfriheten)  

Inga särskilda medel tilldelas barn i årets budget.  
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Rådet kommentar var att, det är tråkigt att det alltid är barnen som drabbas och 

att de ska utsättas för bedömningar och behöver uppleva att det är de som orsakar 

”besvär” . 

 

§10 Information från stöd och serviceenheten 

Håkan informerade om att de ser en ökning för personer med neuropsykiatrisk 

diagnos. Staden har fått extra medel för denna kategori och det ligger ”inbakat” i 

årets budget. Enheten arbetar numer efter funktionsprincipen, vilket innebär att 

personer vid fyllda 65 år inte abrupt överförs till äldreomsorgen. Extra medel med 

8 miljoner har staden tilldelats även detta där också Lass-gruppen ingår.  

 

§11 Avstämning från sekreteraren 

Inkomna svar på informationsbreven från tillgänglighetsvandringen. Frågan satte 

upp på balanslistan. Tidigare protokoll undertecknades.  

 

§12 Övriga frågor 

Ingen hade någon fråga 

 

§13 Avslutning  

Dagens möte avslutades kl 16.15 och kommande möte äger eventuellt rum den 5 

januari. 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba, vice ordförande Margareta Liljestråle och  

ledamöterna Birgitta Rehnby, Urban Fernström, Åsa Borgström och Ann-Louise 

Larsson Kapp  har valt att lämna sina uppdrag i  handikapprådet som upphör vid 

årsskiftet. De passade på att tackade för tiden i rådet och önskade alla en God Jul 

och ett gott Nytt År. 

 


